

Title (en)

Reflector for a vehicle head lamp.

Title (de)

Reflektor für einen Fahrzeugscheinwerfer.

Title (fr)

Réflecteur pour phare de véhicule.

Publication

EP 0377805 A1 19900718 (DE)

Application

EP 89121005 A 19891113

Priority

DE 8900226 U 19890111

Abstract (en)

The vehicle headlamp has a shell-shaped reflector (2) which consists of sheet metal and has a radially outwardly projecting flange (6) around the circumference of its outer edge. Holding tabs (9) of the reflector (2) are made integrally with its flange (6) by appropriate free punching. The holding tabs (9) are bent towards the rear of the reflector (2) about a bending line running transversely to their longitudinal extension and, with the exception of their free end section (11) which points counter to the light exit direction and is spaced with respect to the outer edge of the reflector flange towards the optical axis, said tabs are doubled by folding with the flange (6) of the reflector (2). <IMAGE>

Abstract (de)

Der Fahrzeugscheinwerfer weist einen aus Blech bestehenden schalenförmigen Reflektor (2) auf, welcher an seinem äußeren Rand umlaufend einen radial nach außen vorspringenden Flansch (6) aufweist. Haltelappen (9) des Reflektors (2) sind einstückig durch entsprechenden Freischliff mit seinem Flansch (6) ausgeführt. Die Haltelappen (9) sind um eine quer zu ihrer Längsausdehnung verlaufende Biegelinie zur Rückseite des Reflektors (2) hin gebogen und sind mit Ausnahme ihres freien, entgegen der Lichtaustrittsrichtung weisenden Endabschnitt (11), welcher zum äußeren Rand des Reflektorflansches zur optischen Achse hin beabstandet ist, durch Falten mit dem Flansch (6) des Reflektors (2) gedoppelt.

IPC 1-7

B60Q 1/04

IPC 8 full level

B60Q 1/04 (2006.01); **F21V 17/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

F21S 41/29 (2017.12)

Citation (search report)

- [AD] DE 1655732 A1 19710211 - WESTFAELISCHE METALL INDUSTRIE
- [A] FR 2577182 A1 19860814 - CIBIE PROJECTEURS [FR]

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

DE 8900226 U1 19890223; DE 58903292 D1 19930225; EP 0377805 A1 19900718; EP 0377805 B1 19930113; ES 2037377 T3 19930616

DOCDB simple family (application)

DE 8900226 U 19890111; DE 58903292 T 19891113; EP 89121005 A 19891113; ES 89121005 T 19891113